MAC电脑音频输出设置教程
MAC computer audio output settings guide
（MAC电脑不需要安装USB驱动，只需要设置输出即可
MAC computer does not need to install USB driver, only need to set the output）
1. 点击电脑右下角的设置图标，弹出界面，点击声音图标（要连接上机子）
 Click the settings icon in the lower right corner of the computer pop-up interface, click the Voice icon (after connected the USB port of unit)
[image: ]
2. 弹出界面后，点输出，选择xDuoo USB Audio 2.0为输出设备
Then in the pop-upinterface, click the output, select xDuoo USB Audio 2.0 as the output device
[image: ]
3. 设置完成后，播放音乐，机子就有声音输出了
[bookmark: _GoBack]After setting is finished, there will be USB audio output through the unit.

4. 有时MAC系统会将本机声卡输出采样率设置为768KHZ，会导致机子无声音（如果机子不支持768KHZ采样率），这时需要在音频MIDI设置中设置输出采样率，如下所示
Maybe the MAC system setting the sampling rate of the device to 768KHZ, then will cause your DAC have no sound (if the DAC does not support 768KHZ sampling rate), then you need to set the output sampling rate in the audio MIDI settings, as shown below.
[image: ]

如果要播放DSD，需要专业播放软件，比如Audirvana播放器，其设置如下：
[image: ]
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